

Title (en)
Guiderail as channel grating

Title (de)
Laufschienen-Rinnenrost

Title (fr)
Profilé de guidage et de couverture

Publication
EP 2177692 A2 20100421 (DE)

Application
EP 09012986 A 20091014

Priority
AT 5852008 U 20081014

Abstract (en)

The rail (1) has extensions (2), which are extended along the guide rail, and track rollers (4) rolling on the extensions by elements (5) of a swimming-pool enclosure. The elements are displaced along the guide rail, and groove-shaped recesses (6) lie between the elements. Through holes (7) lie one below the other in a longitudinal direction of the rail, and are arranged in the recesses by the rail. The through holes comprise an elongated form, and are arranged along an entire length of the guide rail. A rod is provided between the through holes and other through holes.

Abstract (de)

Eine Laufschiene für Schwimmbadüberdachungen weist sich entlang der Laufschiene (1) erstreckende Erhebungen (2), auf welchen Laufrollen (4) von entlang der Laufschiene (1) verschiebbaren Elementen (5) der Schwimmbadüberdachung abrollen, sowie zwischen den Erhebungen (2) liegende, rillenförmige Vertiefungen (6) auf. In den Vertiefungen (6) sind in Längsrichtung der Laufschiene (1) hintereinander liegende Durchbrechungen (7) durch die Laufschiene (1) angeordnet. Dadurch kann die Laufschiene (1) gleichzeitig als Gitterrost für Überlaufbecken verwendet werden.

IPC 8 full level
E04H 3/16 (2006.01); **E04H 4/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 3/165 (2013.01); **E04H 4/086** (2013.01)

Citation (applicant)
AT 1206 U1 19961227 - PRUSNIK THOMAS [AT]

Cited by
EP2843158A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2177692 A2 20100421; AT 11321 U1 20100815

DOCDB simple family (application)
EP 09012986 A 20091014; AT 5852008 U 20081014